

**Letter of Acceptance of the joint offer to accede to
Memorandum of Understanding between the General Administration of
Customs of the People's Republic of China and the Financial Directorate of the
Slovak Republic on Cooperation Foregoing The Silk Road Economic Belt Initiative
Implementation ("Memorandum")**

The State Revenue Committee of the Ministry of Finance of the Republic of Kazakhstan respecting the text of the Memorandum pursuant to Article 7 of the Memorandum accepts the joint offer sent by the Financial Directorate of the Slovak Republic and the General Administration of Customs of the People's Republic of China and expresses its consent with all provisions hereof and with signature confirms its accession to this Memorandum. The accession shall take effect on the date of signing of this Letter of Acceptance.

The Republic of Kazakhstan will implement the Memorandum on the legal basis provided by the Enhanced Partnership and Cooperation Agreement between the Republic of Kazakhstan, on the one part, and the European Union and its Member-States, on the other part (Astana, 21 December 2015) and the Agreement between the Government of the Republic of Kazakhstan and the Government of the People's Republic of China on Cooperation and Mutual Assistance in Customs Matters (Almaty, 26 September 1997).

**On behalf of the State Revenue
Committee
of the Ministry of Finance
of the Republic of Kazakhstan**

Date..... *June 01, 2017*

Chairman, Ardak TENGEBAYEV

Signature..... 

**Письмо о принятии совместного предложения о присоединении к
Меморандуму о взаимопонимании между
Главным таможенным управлением Китайской Народной Республики и
Финансовым директором Словацкой Республики
об укреплении сотрудничества по выполнению инициативы
Экономического пояса Шелкового пути (“Меморандум”)**

Согласно статье 7 Меморандума Комитет государственных доходов Министерства финансов Республики Казахстан принимает совместное предложение Финансовой администрации Словацкой Республики и Главным таможенным управлением Китайской Народной Республики и выражает свое согласие со всеми его положениями, подписью подтверждая свое присоединение к Меморандуму. Присоединение к Меморандуму вступает в силу с даты подписания настоящего Письма о принятии.

Выполнение Меморандума Республикой Казахстан будет осуществляться на правовых основаниях, обеспечиваемых Соглашением о расширенном партнерстве и сотрудничестве между Республикой Казахстан, с одной стороны, и Европейским Союзом и его Государствами-Членами, с другой стороны (Астана, 21 декабря 2015 года) и Соглашением между Правительством Республики Казахстан и Правительством Китайской Народной Республики о сотрудничестве и взаимопомощи в таможенных делах (Алматы, 26 сентября 1997 года).

**От имени Комитета
государственных доходов
Министерства финансов
Республики Казахстан**

Дата..... *June 01, 2017*

Председатель, Ардак ТЕНГЕБАЕВ

Подпись..... *Ardaq*